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 תאריך יעד אחראי תיאור מס.

 עדכונים  .1
בחודש שעבר בהתאם לתוכנית שהוצגה בעבר לועד, 

ה פיפלאחר ביצוע חזאת  ,הסתיימה העסקתו של רונן כהן
מנהל המתחם החדש דרור, שהוא בעל הבנה טכנית  עם

 .רחבה
דרור הביא חברה שנתנה הצעה נמוכה  –בחניוןאפוקסי 

משמעותית ממה שהיה בידנו וביצעה עבודה טובה. 
 בחודשיים הקרובים נכנס לפעילות מתמשכת מולם.

  –ניקוי כיפת הבריכה 
החום והקרינה גורמים להשארות של סימנים בזמן 

עיתוי בו יהיה ניתן לנקות כראוי את ולכן מחכים להניקיון 
הכיפה )מוקדם מאוד בבוקר או עם ירידה מסוימת 

 בקרינה(.
בעקבות תקלה שהיתה הסתבר כי על מנת  –מעליות 

תבוצע לחלץ אדם ממעלית יש לעבור הכשרה מתאימה. 
פעילות להכשיר את דרור וליאור לביצוע חילוץ מכל סוגי 

וי לקבלת מענה מהחברות המעליות במתחם, כגיב
 השונות

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

מיכה/אלי מול 
 דרור

 

 כלכלידיווח   .2
על  23והצגת חציון ראשון  22 שנת בישיבה הוצגו סיכום

 בסיס מזומן )מצורפים לסיכום זה(.
נערך דיון ודוחות המצורפים כוללים את ההסברים 

 שניתנו.
 

תמי בר הציעה לבחון אפשרות להשקיע בפק"מ את 
 היתרה בחשבון. הנושא יבחן באופן חיובי.

  

 ביטוח  .3
אש"ח לשנה. לאחר מו"מ ביצענו  370קיבלנו הצעה של 

 345תשלומים בעלות של  12חודשים ב  18ביטוח ל 
אלף לשנה. פריסת התשלומים יוצרת תזרימית חריגה 

 .)שכן אנו משלמים עבור שנה וחצי בבת אחת(
תקציבי לאשר את סעיף הבצ"מ כמקור  החלטה:

 אש"ח. 35בסך  ,לחריגה התזרימית בנושא הביטוח
 אושר פה אחד.

נשאר )בבניינים שביקשו תוספת זו( ביטוח מבנה הדירות 
עם אופציה לחצי שנה  בלבד ללא שינוי אבל בוצע לשנה

 (.ת באותו מחיר )בגלל מגבלות החוקנוספ
 .הועד המרכזי מבקש להודות לדני דורון על עזרתו בנושא

 
של ענר וסוכנות  יש שביעות רצון מרמת השרותכיום 

 .מהיר ויעיל שאנו מקבלים . המענהכרמים
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 חוגי בית 4
לאור פניות של גורמים שונים במתחם לקיים חוגי בית 
למועמדי פוליטיים באולם המועדון, הועד ביקש לגבש 

 עמדה מוסכמת.
לא מאושר לבצע חוגי בית במועדון הצעת החלטה: 

כאשר המועדון נשכר לצורך ארוע )על מנת למנוע  כולל
 .מראית עין(

  10 8 7 6 5 4 3 2 1בעד: 
לא ברורה לו היכולת המשפטית ש )מכיוון 9נמנע: 

 (להגביל

  

 סקר שביעות רצון 5
 –הצוות המנהל מכיר את הנקודות שלא מתפקדות כראוי 

 הניקיון והשמירה.
נקודות אלו הובהר לאבי שאם לא יהיה שיפור בשתי 

יבוצע סקר  – מתחם. אם יהיה שיפורתסתיים העסקתו ב
 לבחון האם מדובר בדעה מתחמית.

ההחלטה על האם לסיים את ההעסקה או לבצע סקר 
 תתקבל בועד המרכזי.

עלתה בקשה שלא להמתין עוד חודש ולבצע כבר עכשיו 
סקר. זאת לאור העובדה שאבי כבר קיבל אזהרה בנושא 

שהובטח לדיירים סקר חוזר לאחר שלושה ולאור העובדה 
חודשים. אם נרצה להחליף את חברת הניהול יש לבצע 

 זאת עם זמן הערכות מתאים לפני אספת הדיירים.
 

 הצעה
אחרי סוכות להחליט על  ,באוקטובר -אפשרות א' 

 החלפת אבי או לבצע סקר לבחינה של השארותו 
 6 4 3 2 1 8 7 בעד בניינים 
לבצע סקר לפני ראש השנה בכל מקרה  -אפשרות ב' 

 ולפעול בהתאם לתוצאה 
 5 10 9בעד בניינים 

הסקר יבוצע באוקטובר אלא אם כן יוחלט החלטה : 
 .להחליף את חברת הניהול

  

   מאושר. 9.7.23הפרוטוקול מתאריך  7

    1930בשעה   13.9.23הפגישה הבאה תתקיים ב  8
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